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استان فارساستان فارس

کازرون

دکترعلیرضافارسینژاد:

دانشگاه سلمان فارسی کازرون، دومین 
دانشگاه جامع استان فارس است

فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس  فارسی نژاد،  علیرضا  دکتر 
تقدیر  ضمن  پژوهش،  هفته  اختتامیه  آیین  در  کازرون، 
علمی،  هیئت  اعضاء  پژوهشی  و  آموزشی  فعالیت های  از 
به  اشاره  با  دانشگاه،  این  علمی  یاوران  و  دانشجویان 
ظرفیت های مختلف موجود، دانشگاه سلمان فارسی کازرون 
را دومین دانشگاه جامع استان فارس، پس از دانشگاه شیراز 
برشمرد و بر ضرورت جهت بخشی به فعالیت های پژوهشی و 

آموزشی دانشگاهیان، تأکید نمود.
امور  از روابط عمومی و  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
فارسی نژاد  دکتر  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه  بین الملل 
از  جمعی  حضور  با  که  پژوهش  هفته  اختتامیه  آیین  در 
با  شد،  برگزار  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  دانشگاهیان 
اشاره به ظرفیت های این دانشگاه، خاطرنشان نمود: دانشگاه 
سلمان فارسی کازرون، پس از دانشگاه شیراز، دومین دانشگاه 
جامع استان فارس محسوب می شود. گستره سه دانشکده این 
دانشگاه که به تازگی به تصویب نهایی رسیدند و فعالیت های 
عموم  می تواند  که  است  گونه ای  به  آغاز کرده اند،  را  خود 

رشته های دانشگاهی را در بر گیرد.
وی در ادامه با تقدیر از اساتید و پژوهشگران این دانشگاه، 
دانشگاه  ظرفیت های  اصلی ترین  از  یکی  عنوان  به  را  آنها 
دانشگاه  علمی  هیئت  اعضاء  نمود:  خاطرنشان  و  برشمرد 
برجسته ای  و  متعدد  عناوین  فارسی کازرون صاحب  سلمان 
دو  پراستناد،  دانشمندان  ردیف  در  آنها  از  برخی  و  هستند 
بالای  توانمندی های  نشان دهنده  که  دارند  قرار  و...  درصد 
آنها و ظرفیت های قابل توجهی علمی دانشگاه سلمان فارسی 

کازرون است.
به  خود،  سخنان  از  دیگری  بخش  در  فارسی نژاد  دکتر 
دشواری های فعالیت اعضای هیئت علمی و مسئولیت های مهم 
آموزش  کنار  در  دانشگاه ها  اساتید  افزود:  و  پرداخت  آنها 
که یک کار تخصصی و دشوار است، وظایف پژوهشی هم 
برعهده دارند. پژوهش بنیاد آموزش است و در دانشگاه ها، 
بتواند  استاد  تا  باشد  پژوهش  با  توأم  بایستی  آموزشی  هر 
متناسب با سرعت روزافزون علم و دستیابی به فناوری های 
بر  علاوه  کند.  منتقل  خود  دانشجویان  به  را  دانش  جدید، 
این موارد که طبیعتاً وظایفی دشوار و سخت هستند، اعضاء 
هیئت علمی در حوزه اجرایی دانشگاه نیز وظایفی را برعهده 
بپردازند.  نقش  ایفای  به  بایستی  نیز  حوزه  این  در  و  دارند 
همچنین از آنها انتظار می رود به عنوان قشر فرهیخته جامعه، 
در فعالیت های گوناگون فرهنگی دانشگاه نیز حضوری مؤثر 
کاری  حوزه  شده،  باعث  شرایط  این  مجموعه  باشند.  داشته 
اعضای هیئت علمی دانشگاه ها به حوزه ای دشوار تبدیل شود 

که حساسیت های بالایی را نیز دارد.
به  ادامه  در  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس 
مسئولیت های اجتماعی اساتید اشاره کرد و با طرح موضوع 
ضرورت جهت گیری ها در حوزه های آموزشی و پژوهشی، 
سمتی  به  پژوهش ها  و  آموزش  در  باید  نمود:  خاطرنشان 
حرکت کنیم که خروجی دانشگاه های ما علوم حکمت بنیان 
و  رفته  فراتر  بایستی  ما  پژوهش های  این،  بر  علاوه  باشد. 
قرآن بنیان باشند. قرآن بایستی در تمام عرصه های زندگی ما 
بنابراین بایستی  و از جمله پژوهش و آموزش ما هم بیاید. 
فعالیت های  و  کارها  سرلوحه  را  پژوهشی  جهت دار  برنامه 

علمی مان قرار دهیم.

داراب

فرماندهانتظامياستانفارسخبرداد؛

زمین گیر شدن قاچاقچیان موادمخدر 
و کشف 145کیلوگرم تریاک در داراب

فرمانده انتظامي استان فارس از دستگیری 3 نفر قاچاقچی و 
کشف 145 کیلوگرم تریاک در شهرستان داراب خبر داد.

سردار  فارس،  پلیس  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
با  داراب  انتظامی  ماموران  داشت:  بیان  حبیبی  رهام بخش 
فارس  استان  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  اطلاعاتی  پشتیبانی 
با یک دستگاه وانت پیکان در محور  از جابه جایی تریاک 
در  را  موضوع  بررسی  و  مطلع  بندرعباس-شیراز  مواصلاتی 

دستور کار خود قرار دادند.
وی با اشاره به اشرافیت پلیس بر مناطق مختلف و مسیرهای 
انحرافی، تصریح کرد: ماموران پلیس داراب پس از هماهنگی 
قضایی به محور مذکور اعزام و خودرو وانت را شناسایی و با 

اقدمات فنی و تخصصی آن را متوقف کردند.
فرمانده انتظامي استان فارس با بیان اینکه در بازرسی از این 
خودرو 145 کیلوگرم تریاک کشف شد، عنوان داشت: در 
این خصوص 3 نفر دستگیر و برای سیر مراحل قانونی روانه 

دادسرا شدند.
سردار حبیبی ضمن تاکید بر اینکه قاچاق موادمخدر یکی از 
خطوط قرمز پلیس است، خاطر نشان کرد: به هیچ وجه اجازه 
جوانان  مالی،  منفعت های  خاطر  به  افرادی  که  داد  نخواهیم 

مردم را گرفتار اعتیاد کنند.

استان بوشهراستان بوشهر

رئیسشرکتبهرهبردارینیروگاهاتمیبوشهر:

رزمایش شرایط اضطراری پرتویی 
در بوشهر برگزارشد

رئیس شرکت بهره برداری نیروگاه اتمی بوشهر از برگزاری 
رزمایش شرایط اضطراری پرتویی در بوشهر خبر داد و گفت: 
بررسی نقاط ضعف و قوت و سنجش آمادگی دستگاه ها در 

برخورد با شرایط اضطراری از اهداف این رزمایش است.
با خبرنگاران  بنازاده در گفت وگو  ایسنا، رضا  به گزارش 
میزان  سنجش  برای  دوره ای  به صورت  رزمایش  این  گفت: 

آمادگی دستگاه های مختلف برگزار شده است.
دستگاه های  هماهنگی  رزمایش  این  در  اینکه  بیان  با  وی  
می شود،  ارزیابی  اضطراری  شرایط  مدیریت  برای  مختلف 
آمادگی  سنجش  و  قوت  و  ضعف  نقاط  بررسی  گفت: 
این  اهداف  از  اضطراری  شرایط  با  برخورد  در  دستگاه ها 

رزمایش است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان بوشهر هم از 
جانمایی 5 ایستگاه برای انتقال مصدومین فرضی خبر داد و 
بیان کرد: این ایستگاه ها در محورهای استان مستقر شده و 

45 راهدار نیز در این زمینه مشارکت می کنند.
نیاز  مورد  ماشین آلات  اینکه  بیان  با  اخترشناس  عبدالکریم 
برای این رزمایش پرتویی تأمین شده است، اضافه کرد: این 
مانور در راستای ایجاد آمادگی در بین دستگاه های اجرایی 
برگزار  اتمی  انرژی  حوزه  در  احتمالی  اتفاقات  برای  استان 

شده است.
به  اشاره  با  نیز  بوشهر  استان  هلال احمر  جمعیت  مدیرعامل 
تدوین سناریو مانور پرتویی گفت: براساس سناریو از پیش 

تعیین شده این رزمایش در حال اجراست.
وی ادامه داد: بلافاصله پس از اعلام حادثه فرضی پرتویی، 
4۰ خودرو عملیاتی و ۲۰۰ امدادگر از سوی هلال احمر اعزام 

شدند.
آموزش  تیم های  توسط  اضطراری  اسکان  ایزدپناه  احسان 
دیده هلال احمر را از دیگر برنامه ها اعلام و خاطرنشان کرد: 
تیم های آموزشی، از جمله تیم تخصصی سحر و امدادگران در 

خانه های هلال بلافاصله اقدامات لازم را انجام داده اند.
نظر  در  چاه کوتاه  روستای  اسکان،  محل  اینکه  بیان  با  وی 
گرفته شده گفت: در این راستا خودروهای امدادی در کمتر 
از ۲۰ دقیقه از محل حادثه تا مکان اسکان اضطراری منتقل 

می شوند.
اتمی  نیروگاه  اینکه  بیان  با  بوشهر  استان  بحران  مدیرکل 
بوشهر از ایمنی بالایی برخوردار است، تصریح کرد: نیروگاه 
نیروگاه های هسته ای جهان  ایمن ترین  از  بوشهر یکی  اتمی 
هیچ  و  بالاست  بسیار  نیروگاه  این  ایمنی  ضریب  و  است 
در  ولی  ندارد،  وجود  پرتویی  حوادث  زمینه  در  دغدغه ای 
نقاط ضعف و  ارزیابی و شناسایی  ایجاد هماهنگی،  راستای 
قوت دستگاه های اجرایی مانور پرتویی به صورت تمرینی و 

آموزشی در بوشهر برگزار شده است.
کورش دهقان اضافه کرد: ارائه آموزش های تخصص برای 
مقابله با مخاطرات در استان بوشهر مورد توجه و تاکید قرار 

دارد و این رزمایش در همین راستا است.
وی بیان کرد: ایجاد آمادگی در دستگاه های اجرایی نیز برای 
مقابله با شرایط اضطرار پرتویی بسیار مهم است که از اهداف 

رزمایش نیز به شمار می رود.

معاونسیاسی،امنیتیواجتماعیاستانداربوشهر:

توسعه متوازن در همه عرصه های مختلف 

 
جامعه سرلوحه کار مدیران است

گفت:  بوشهر  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
توسعه متوازن در همه عرصه های اقتصادی، سیاسی، اجتماعی 

و فرهنگی باید در سرلوحه کار مدیران قرار گیرد.
اداری  شورای  جلسه  در  جهانیان  احسان  ویستا،  گزارش  به 
استان بوشهر افزود: توسعه تنها به معنای افزایش شاخص های 
اقتصادی نیست و توسعه متوازن زمانی اتفاق خواهد افتاد که 
تا  شود  انجام  جامعه  مختلف  عرصه های  و  زمینه ها  همه  در 

شاهد توسعه واقعی باشیم.
شایسته گزینی  برای  ملی  وفاق  دولت  عزم  به  اشاره  با  وی 

احزاب،  نقش  کرد:  اضافه  سیاسی  مختلف  نظرات  شنیدن  و 
تشکل های سیاسی و سمن ها به عنوان پیونددهنده حاکمیت 

و مردم در دولت چهاردهم جایگاه ویژه ای خواهد داشت.
بوشهر خاطرنشان  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  معاون سیاسی 
کرد: به ازای هر صندلی مدیریتی در ایران اسلامی تنها در 
دوران دفاع مقدس بیش از ۷۰ شهید جان گران بهای خود را 
در طبق اخلاص گذاشته اند و لذا مسئولیت ما را بیش از پیش 
سنگین می کند و ما باید این فرصت ها راغنیمت شمرده و به 

مردم خدمت کنیم.
اقتصادی  بحث  در  که  همان طور  بوشهر  استان  گفت:  وی 
پایتخت انرژی کشور است در عرصه های فرهنگی، اجتماعی 
پایتخت  به  که  دارد  را  بالقوه  ظرفیت  این  هم  سیاسی  و 

فرهنگی و اجتماعی کشور نیز تبدیل شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندارهرمزگان:

مشارکت محیط زیستی با ژاپن در راستای  
تحقق توسعه پایدار حائز اهمیت است

استاندار هرمزگان، مشارکت محیط زیستی با ژاپن در راستای 
تحقق توسعه پایدار را حائز اهمیت دانست و گفت: آمادگی 

داریم از تجربیات ژاپن برای توسعه پایدار استفاده کنیم.
به گزارش ایرنا، محمد آشوری تازیانی در دیدار با »یو هی 
بنیاد صلح ساساکاوای ژاپن، عملکرد  ساساکاوا« مدیرعامل 
بنیاد صلح ساساکاوا در راستای حفظ محیط زیست، صلح و 
مبارزه با بیماری جزام و کسب جایزه سازمان بهداشت جهانی 
را قابل تقدیر دانست و افزود: ما در بخش محیط زیست با 
مسیر جذب  در  باید  و  هستیم  نظر  هم  المللی  بین  بنیاد  این 

مشارکت عمومی در این مسیر عمل کنیم.
الزامات  ما رعایت مسائل و  اعتقاد  باور و  تاکید کرد:  وی 
تا  داریم  تلاش  و  است  پایدار  توسعه  در  محیطی  زیست 
یک  به  تبدیل  را  محیط زیست  حفظ  در  جمعی  مشارکت 

فرهنگ عمومی کنیم.
استانداردسازی  لزوم  بر  هرمزگان،  در  دولت  عالی  نماینده 
مشاغل و صنایع وابسته به دریا نیز تاکید کرد و با اشاره به 
الگوهای موفق بنیاد ساساکاوا در این حوزه، گفت: استفاده 
از مشارکت نسل ها در حفاظت از محیط زیست تجربه موفقی 
بنیاد  آموزشی  ظرفیت های  از  تا  داریم  علاقه  ما  و  است 

ساساکاوا استفاده کنیم.
موجب  زیست  محیط  به  جهانی  نگاه  کرد:  خاطرنشان  وی 
همه  باید  و  می شود  بخش  این  پایداری  در  درستی  تحول 

دولت ها به این نگاه پایبند باشند.
 SASKAWA Peace( ساساکاوا  صلح  بنیاد  است؛  گفتنی 
Foundation( بنیادی بین المللی است که در حوزه های امنیت، 

مهندسی اجتماعی، برقراری صلح، رفاه اجتماعی و بهداشت 
فعالیت می کند و تلاش های زیادی را در راستای حفاظت از 
محیط زیست به ویژه محیط زیست دریایی و کنترل بیماری 

جزام در سطح دنیا انجام داده است.

رئیسادارهمدیریتبحران

سازمانجهادکشاورزیهرمزگان:

سرمازدگی هزار و ۳۶۰ میلیارد ریال 
به کشاورزان هرمزگانی خسارت زد

سازمان  مخاطرات  کاهش  و  بحران  مدیریت  اداره  رئیس 
آذرماه   ۲۷ از  سرمازدگی  گفت:  هرمزگان  جهادکشاورزی 
امسال تاکنون بیش از یکهزار و 3۶۰ میلیارد ریال به اراضی 

باغی و زراعی این استان خسارت زده است.
به گزارش ویستا، روح الله رمضان پور اظهار کرد: بر اثر موج 
سرما و نفوذ و ماندگاری هوای سرد در هرمزگان، ۲ هزار 
استان خسارت  باغی  و  زارعی  از محصولات  هکتار  و ۲۰۰ 

وارد شده است.
وی ادامه داد: یک هزار و 1۰۰ هکتار از محصولات آسیب 
دیده زراعی و سبزی و صیفی و 1۰۰ هکتار محصولات باغی 

بوده است.
سازمان  مخاطرات  کاهش  و  بحران  مدیریت  اداره  رئیس 
جهادکشاورزی هرمزگان توضیح داد: بیشترین حجم خسارت 
حاجی آباد با ۸۰۰ هکتار، بندرعباس 54۰ هکتار، میناب 5۲۰ 

و رودان 34۰ هکتار است.
رمضان پور اضافه کرد: کشاورزانی که محصولشان بیمه بوده، 
از طریق صندوق بیمه به آن ها خسارت پرداخت می شود اما 
خسارت های  ارزیابی  فرم های  نبوده اند  بیمه  که  کشاورزانی 
تأیید هیات  از  به وزارت کشور ارسال می شود و پس  آنها 

وزیران جبران خسارت می شوند.
تا  دارند  مهلت  دی ماه  پایان  تا  کشاورزان  گفت:  وی 

محصولاتشان را در برابر خطرهای احتمالی بیمه کنند.
با  هکتار  هزار   1۶1 هرمزگان  زمین های کشاورزی  وسعت 

محصول  تن  هزار   3۰۰ و  میلیون   ۲ بر  افزون  سالانه  تولید 
باغی و زراعی و یک میلیون و ۶5۰ هزار تن محصول سبزی 
تنظیم  در  بسزایی  تأثیر  که  است  فصل  از  خارج  صیفی  و 
درسطح  زمستان  و  پاییز  فصل های  در  محصولات  این  بازار 

کشور دارد.

استان خوزستاناستان خوزستان

استاندارخوزستان:

وضعیت بیمارستان ها و آموزش پزشکی 
خوزستان باید بهبود یابد

استاندار خوزستان با بیان این که باید وضعیت مراکز درمانی، 
ببخشیم،  بهبود  را  آموزشی خوزستان  و شرایط  بیمارستان ها 
در  که  باشد  داشته  را  دغدغه  این  ما  استاد  نباید  گفت: 

خوزستان بماند یا نه. 
رئیس  معارفه  و  تکریم  آیین  در  موالی زاده  سیدمحمدرضا 
دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز که در تالار شهدای 
دانشگاه برگزار شد، با تقدیر از خدمات دکتر سرمست در 
دوره تصدی ریاست این دانشگاه اظهار کرد: در دو ماه اخیر، 
از  بود.  مطرح  انتقاداتی  دیگر  از سوی  و  انتصابات  موضوع 
دیگر  مسائل  و  پرستاران  تحصن  و  معوقات  دیگر،  سوی 
وجود داشت و باید دکتر سرمست در عین حال، مدیریت را 
انجام می داد که این مسئله کار را سخت تر کرد. شاید دکتر 
سرمست اشتباه هایی داشته اما همه تلاش خود را کرده است. 
انتقاد به یک موضوع را  اینکه  بیان  با  برنا، وی  به گزارش 
نباید به همه ابعاد یک شخص تعمیم داد، افزود: برای قضاوت 
افراد باید به همه نکات توجه کرد. مشکل ما در خوزستان 
گفت وگو نکردن است که باید این مهارت را تمرین کرد و 

دانشگاه، محیط مناسبی برای این کار است.
استاندار خوزستان گفت: هویت شهرستانی و قومی، هویت 
مهم  حلقه  سه  ترتیب  به  مقدس  دفاع  دوران  هویت  و  ملی 
هویت هستند. جنگ تحمیلی به فرصت دفاع مقدس تبدیل 
شد و دیدیم خوزستان چگونه ایستادگی و پایمردی خود را 

نشان داد و ۲4 هزار شهید تقدیم کرد.
خوزستان  در  همدلی  تقویت  لزوم  بر  تاکید  با  موالی زاده 
است  استان  توسعه  پیش نیاز  عنوان کرد: هویت خوزستانی، 
و باید این موضوع تقویت شود. باید فرهنگ پذیرش خطا، 

عذرخواهی و تواضع در مقابل مردم در ما تقویت شود.
وی با اشاره به تحصن اخیر پرستاران درخصوص معوقات شان 
ادامه داد: پرستاران، هم صدای اعتراض خود را رساندند و هم 
برای  زیادی  پیگیری های  ما  کردند.  عمل  خود  وظایف  به 
دولتی  شرکت های  برای  و  دادیم  انجام  مطالبات  پرداخت 

خوزستان نیز در این زمینه سهمی تعیین شد. 
باید  خوزستان  مشکلات  این که  بیان  با  خوزستان  استاندار 
و  تحمل  بوستانی  دکتر  گفت:  یابند،  کاهش  یا  شوند  حل 
توان نقدپذیری دارد. اکنون دوران رقابت ها تمام شده و به 
دوره همکاری برای اعتلای دانشگاه رسیده ایم و باید وضعیت 
مراکز درمانی، بیمارستان ها و شرایط آموزشی خوزستان را 
باشد که  داشته  را  دغدغه  این  ما  استاد  نباید  ببخشیم؛  بهبود 
استان  این سرمایه ها را در  باید  ما  نه.  یا  بماند  در خوزستان 

خوزستان نگه داریم.
داشته  گفت وگو  کارکنان  و  دانشجوها  با  باید  افزود:  وی 
باشیم و با آن ها ارتباط صمیمانه برقرار کنیم. امیدواریم همه 

کمک کنند این دوره به خوبی طی شود. 

نمایندهخوزستاندرمجلسخبرگانرهبری:

ناترازی بین امکانات درمانی و ارائه 
خدمات در خوزستان باید رفع شود

اشاره  با  رهبری  خبرگان  مجلس  در  خوزستان  نماینده 
در  استان ها  دیگر  بیماران  و  عراقی  بیماران  پذیرش  به 
بیمارستان های خوزستان گفت: این، فرصت گرانبهایی برای 
بین  ناترازی  این  به  مسئولان  باید  اما  است  پزشکی  کادر 
خدمات و امکانات عنایت ویژه داشته باشند و پشتیبانی کنند. 
رئیس  معارفه  و  تکریم  آیین  در  حیدری  محسن  آیت الله 
دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز که در تالار شهدای 
و  از زحمات دکتر سرمست  تقدیر  با  برگزار شد،  دانشگاه 
و  پزشکان  کرد:  اظهار  بوستانی  دکتر  برای  توفیق  آرزوی 
پرستاران خوزستانی مانند دیگر خدمت گذاران حوزه سلامت 
کشور، در طول 4۶ سال امتحانات سختی داشته اند و در دوران 
دفاع مقدس  و کرونا، گوهر انسانی خود را نشان دادند و از 

همه آن ها قدردانی می کنیم.
سلامت  حوزه  مسئولان  افزود:  وی  ایسنا،  گزارش  به 
خوزستان، تنها مسئولیت سلامت خوزستان را ندارند و چند 
این استان هستند. در  بیمارستان های  استان دیگر هم مهمان 
استان  به  هم  عراقی  بیماران  از  عظیمی  خیل  اخیر  سال های 
خوزستان روی آورده اند و این، فرصت گرانبهایی برای کادر 
بین خدمات  ناترازی  این  به  باید مسئولان  اما  پزشکی است 
این  کنند؛  پشتیبانی  و  باشند  داشته  ویژه  عنایت  امکانات  و 

انتظار، بی جا نیست.
همه  گفت:  رهبری  خبرگان  مجلس  در  خوزستان  نماینده 
پیش  اما  باشند  جمعیت  جوانی  قانون  مجری  باید  دستگاه ها 
قراول دیگر دستگاه ها در این خصوص، حوزه سلامت است.

از  تا  قانون جدی گرفته شود  این  انتظار می رود  افزود:  وی 
بحران احتمالی پیش رو بیرون بیاییم. البته این بحران مربوط 

به نسل های آینده است و باید از ایجاد آن جلوگیری کنیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندارکهگیلویهوبویراحمد:

کم کاری درجذب منابع ملی 
قابل توجیه نیست

اینکه کم کاری  بر  تاکید  با  بویراحمد  و  استاندار کهگیلویه 
برخی دستگاه های اجرایی و خدمات رسان در زمینه جذب 
منابع ملی از جمله ۲۹ هزار و ۹۷۰ میلیارد ریال بودجه آماده 
و سهم استان از محل مسئولیت های اجتماعی نفت قابل توجیه 
نیست، گفت که از این مجموع تنها حدود ۶۰۰ میلیارد ریال 

آن جذب شده است.
به گزارش ایرنا، یدالله رحمانی در نشست شورای برنامه ریزی 
سهم  این  که  داشت  اظهار  بویراحمد  و  توسعه کهگیلویه  و 
با  که  نفت  اجتماعی  مسئولیت های  و  منابع  محل  از  آماده 
تلاش و پیگیری گسترده مجموعه مدیریت اجرایی و مجمع 
برخی  اثر  در  نباید  یافته  اختصاص  استان  به  نمایندگان 

کم کاری ها و سهل انگاری ها از دست رود.
دردهای  از  خود  بویراحمد  و  کهگیلویه  کرد  تصریح  وی 
رنج  مختلف  حوزه های  در  محسوس  کمبودهای  و  مزمن 
از  انبوهی  با  استان  این  حق  که  گذاشت  نباید  و  می برد 

مشکلات و چالش ها اینچنین تضییع شود.
وی یادآور شد که انتظار ما از مدیران در دستگاه های مختلف 
اجرایی به ویژه نهادهای دارای پروژه های ملی این است که 
جذب  و  پیگیری  برای  روزی  شبانه  تلاش  و  توان  تمام  با 

اعتبارات و بودجه های ملی وارد میدان شوند.
رحمانی گفت که معاونان استانداری و سازمان برنامه وبودجه 
با دقت، حساسیت و ظرافت نسبت به عملکرد دستگاه های 
مختلف اجرایی و خدمات رسان در زمینه جذب اعتبارات و 
نظارت  اقتصادی  و  عمرانی  رونق گرفتن طرح های  و  منابع 

بیشتری کنند و گزارش ارائه دهند.
جلسه  تشکیل  خواستار  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
فوق العاده برای پیگیری و گزارش کار دستگاه های اجرایی 
در حوزه  ویژه  به  ملی  منابع  نشدن  زمینه جذب  در  مربوطه 

مسئولیت های اجتماعی نفت در هفته آینده شد.
او در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع انتصاب های 
البته سایر  این روزها در بدنه فرمانداری ها و بخشداری ها و 
دستگاه های اجرایی اشاره کرد و گفت: رویکرد دولت وفاق 
و شخص رئیس جمهور و به تبع آن مدیریت اجرایی استان 
از خود  افراد متخصص، شایسته و کارآمد  از  این است که 

همان مجموعه بهره ببریم.
وی تصریح کرد که تلاش ما براساس رویکرد، راهبرد و خط 
و مشی دولت وفاق و شخص رئیس جمهور این است که از 
افراد غیر متخصص و ناآشنای به حوزه کاری و در بیرون از 

مجموعه ها استفاده نکنیم.
شخص  و  رئیس جمهور  تاکید  همواره  که  شد  یادآور  وی 
و  متخصص  افراد  از  بردن  بهره  و  استفاده  پزشکیان  دکتر 
بهتر  پیشبرد  برای  مختلف  در حوزه های  خبره  شناسان  کار 
ما  نیز سرلوحه کاری همه  مهم  این  باید  و  است  بوده  امور 

قرار گیرد.
دل  اگر  که  کرد  تصریح  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
درگرو پیشرفت و توسعه استان داریم راهکار آن دوری از 
به  خدمت  برای  صادقانه  و  روزی  شبانه  تلاش  و  حاشیه ها 

مردم است.
وی بیان کرد که باید همه در هر حوزه کاری خود وظایف و 
کارکردهایمان را به طور دقیق، شفاف و به گونه ای مطلوب 
توسعه  و  برنامه ریزی  شورای  دیگر  کار  دهیم.دستور  انجام 
کهگیلویه و بویراحمد حول محور برنامه راهبردی در افق و 
چشم انداز ۲۰ ساله استان و همچنین برش استانی برنامه پنج 
ساله توسعه هفتم بود که در این نشست نیز کمیته ها و مدیران 
مدون  برنامه های  و  گزارش  ارائه  به  مختلف  کارگروه های 
صنایع  فرهنگی،  میراث  کشاورزی،  پرداختند.جهاد  خود 
دستگاه هایی  جمله  از  انرژی  حوزه  و  گردشگری  و  دستی 
بود که متناسب با برنامه پیشنهادی سازمان برنامه و بودجه 
استان و برش استانی برنامه هفتم توسعه گزارش ارائه کردند.
از  بخش  این  در  همچنین  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
سخنان خود تاکید کرد که باید اعداد و داده های احصا شده 
مختلف  دستگاه های  راهبردی  برنامه  در  شده  بینی  پیش  و 
اجرایی چه به صورت تفکیک و دستگاهی و یا به صورت 
تجمیع و بین بخشی در کارگروه ها متناسب با برنامه راهبردی 
و آمایش سرزمینی مورد نظر سازمان برنامه و بودجه استان و 

یا چشم انداز ۲۰ ساله تنظیم و تدوین شود.

مؤثر  نقش  و  مردمی  مشکلات  و  مسائل  با  رابطه  در  جهرم  انتظامی  فرمانده 
شهروندان در آرامش و امنیت عمومی، با معتمدین و متنفذین بخش سیمکان 

این شهرستان دیدار کرد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از پلیس فارس، سرهنگ  علی اصغر محمدپور 
در این دیدار با بیان اینکه امنیت مقوله ای دوسویه است، بیان کرد: همراهی، 
و  شهروندان  برای  امن  محیطی  ایجاد  موجب  معتمدین  تعامل  و  همفکری 

جلوگیری از نفوذ مخلان نظم و امنیت در همه عرصه ها است

وی افزود: حضور و مشارکت مردمی در بخش سیمکان موجب رضایتمندی 
مسئولین بوده و سبب شده روز به روز شاهد امنیت پایدارتری در این بخش 

باشیم.
همه  در  پلیس  از حضور  تقدیر  محلی ضمن  معتمدین  دیدار صمیمی  این  در 
انتظامی  بخش  در  کارکنان  زحمات  از  خود  نقطه نظرات  بیان  با  عرصه ها، 
سیمکان و پاسگاه پشت پر تقدیر نمودند و مسائل مختلف اجتماعی را با فرمانده 

انتظامی جهرم مطرح و جهت رفع مشکلات، راهکارهایی پیشنهاد کردند.

دیدار فرمانده انتظامی جهرم با معتمدین بخش سیمکان


